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SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 7. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule, 

održana 26.ožujka 2018. godine (ponedjeljak), 
u komunalnoj palači, Pula, Forum 1 

 
 
 
 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorio TIZIANO SOŠIĆ, predsjednik Gradskog vijeća Grada Pule 
(IDS-HNS-ISU-ZELENI), koji je sjednici i predsjedavao. 
 
RADI UTVRĐIVANJA PRISUTNOSTI I KVORUMA VRŠI PROZIVANJE VIJEĆNIKA- 
ESEGUO L'APPELLO PER LA VERIFICA DEL QUORUM 

Obavještava da je vijećnica Ivona Gudelj opravdala izostanak sa sjednice. 
 
PRISUTNI - ODSUTNI : 

Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  IDS- HNS-ISU-ZELENI   B.Miletić-mir.mandata  
2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS- HNS-ISU-ZELENI   
3. IVAN NEKIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
4. DIANA KUKIĆ DASKO IDS- HNS-ISU-ZELENI   
5. ARDEMIO ZIMOLO IDS- HNS-ISU-ZELENI   
6. GORDANA FERENČIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
7. MASSIMO BRAJUHA IDS- HNS-ISU-ZELENI  
8. BRUNA JOVANOVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
9. TIZIANO SOŠIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI.  
10. JADRANKA ČERNJUL IDS- HNS-ISU-ZELENI   
11. KRISTINA RABAR IDS- HNS-ISU-ZELENI.  
12. SLADJANA RADOŠEVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
13. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
14. DUNJA RAČIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI  
15. MAURICIO LICUL SDP-HSU-SDSS-HSLS  
16. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
17. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS  S.Hrelja-mir. mandata 
18. SANJA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
19.  SINIŠA GORDIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
20. IGOR BELAS SDP-HSU-SDSS-HSLS  
21. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
22. MIRKO JURKIĆ HDZ  
23. IVONA GUDELJ HDZ Odsutna 
24. PETAR ĆURIĆ HDZ  
25.  GORDANA ČAKIĆ ŽIVI ZID  
 

IZVRŠENOM PROZIVKOM I UVIDOM U EVIDENCIJSKE LISTIĆE, utvrđuje da 
je prisutno 24 od ukupno 25 vijećnika, te da Gradsko vijeće može pravovaljano odlučivati. 
Nakon 7. točke dnevnog reda sjednicu napušta vijećnik M.Licul te je dalje prisutno 23 
vijećnika. 
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POZDRAVLJA: 
 
-GRADONAČELNIKA GRADA PULE – IL SINDACO DI POLA gosp. Borisa Miletića  
-ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA – I VICESINDACI gđu.Elenu Puh Belci i gosp. Roberta     
  Cveka  
-PROČELNIKE upravnih tijela Grada – Gli ASSESSORI degli enti amministrativi della Città 
-DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA – i DIRETTORI delle società municipali 
-RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA – i DIRIGENTI degli enti pubblici della Città 
-predstavnike MEDIJA – i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA 
-gđicu Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik - interprete simultaneo nella 
lingua dei segni 
-ostale GOSTE – assieme agli altri OSPITI 
 
OSTALI PRISUTNI: 
- ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule, 
- LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule 
- EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule 
- IVAN KLARIĆ, voditelj zapisnika 
- LEONARD POROPAT, Protokol Grada Pule 
- DAVOR SEBATIJAN, informatičar 
- VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu, 
- GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
- INGRID BULJAN, zamj.pročelnika UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
- LORIS MOŠNJA, službenica UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
- ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica UO za društvene djelatnosti,  
- SANJA KRELJA, službenica, Upravni odjel za kulturu, 
- LENA RADUNIĆ, službenica, Upravni odjel za kulturu 
- GORDANA LANČA, pročelnica Službe za zastupanje Grada Pule 
- NIKOLINA RADULOVIĆ, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
- VESNA DUKIĆ, JTP Kaštijun d.o.o. Pula 
- DALIBOR SULJEVIĆ, direktor JTP Luka d.o.o. Pula 
- DARKO BURŠIĆ, direktor JTP Monte Giro d.o.o. Pula 
- DEAN KOCIJANČIĆ, direktor JTP Plinara d.o.o. Pula 
- IGOR STARI, direktor JTP Pula Herculanea d.o.o. Pula 
- IGOR ŠKATAR, direktor JTM Pulapromet d.o.o. Pula 
- IVAN GLUŠAC, direktor Pula Sport Pula 
- RENATO PERC, direktor JTP Tržnica d.o.o. Pula 
- DEAN STARČIĆ, direktor JTP Vodovod d.o.o. Pula 
- BRANISLAV BOJANIĆ¸ direktor JTP Pula Parking Pula 
- ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj JU Pučko otvoreno sveučilište Pula 
- GORDANA JEROMELA KAJIĆ, ravnateljica JU Istarsko narodno kazalište Pula 
- NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica JU Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
- MARIZA KOVAČEVIĆ, Dječji vrtići Pula-Pola 
-TAMARA BRUSSICH, ravnateljica DV Pula–Scuola dell'infanzia RIN TIN TIN Pula-Pola 
- GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula Film Festivala 
- SANJA SUBOTIĆ, ravnateljica Dječjeg vrtića “Mali svijet” 
- KLAUDIO KARLOVIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne jedinice Pula 
- LORETTA MOROZIN, Dnevni centar Veruda Pula 
- NADA KATIĆ, Savjet mladih Pula 
- PAOLO PELE, Savjet mladih Pula 
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Prije službenog početka ove sjednice predsjednik obavještava vijećnike i javnost da se ova i 
buduće sjednice od sada mogu pratiti „uživo“ tijekom trajanja same sjednice, a to 
zahvaljujući novouvedenoj usluzi live-stream. Prijenos je moguće pratiti na službenoj web 
stranici Grada Pule na linku: http://www.pula.hr/link koji potom upućuje na službeni Youtube 
kanal Grada Pule. Ovom prilikom zahvaljujemo se TV NOVI i tvrtki FWD koje su nam 
omogućile realizaciju prijenosa sjednice uživo jer je to dodatni iskorak većoj otvorenosti, 
participaciji i uključivanju građana Pule u rad predstavničkog tijela.  
Snimke svih sjednica Gradskog vijeća arhiviraju se i uvijek su dostupne na službenim web 
stranicama Grada. 
 
 
PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
 
Poziv s materijalima za 7. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima 16. ožujka 
2018. godine, osim materijala za točku 8. koji vam je dostavljen 21. ožujka 2018. te smo 
dana 22. ožujka 2018. godine dostavili dopunu dnevnog reda - s točkom  

- Donošenje Rješenja o imenovanju ravnateljice Gradske knjižnice i čitaonice Pula 
 
Razlog dostavljanja materijala za točku 8. u kraćem roku od 8 dana prema Poslovniku je bio 
zbog trajanja javnog uvida u Plan gospodarenja otpadom koji je trajao 38 dana, od 9.02. do 
19.03.2018. godine, nakon čega je izrađeno izvješće o savjetovanju s javnošću te je 
zatražena i primljena prethodna suglasnost na Plan od Upravnog odjela za održivi razvoj 
Istarske županije, sukladno Zakonu. 
 
Plan je uvršten na ovu 7. sjednicu budući je Fond za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost 
objavio Obavijest o početku nabave posuda za otpad. Obzirom da je usvajanje Plana 
gospodarenja otpadom preduvjet za podnošenje prijave aplikacijom na natječaj za 
financiranje daljnje nabave opreme i nastavak razvoja kvalitetnog sustava gospodarenja 
otpadom na području Grada Pule, nužno je na sjednici Gradskog vijeća donijeti konkretni 
Plan gospodarenja otpadom. Bez (su)financiranja nabave znatno bi se otežalo postizanje 
ciljeva definiranih zakonskim i pod zakonskim aktima te nastavak do sada već postignutog 
stupnja razvoja sustava održivog gospodarenja otpadom.  
 
Toliko o Planu, detaljnije ćemo obrazlagati kada budemo razmatrali tu točku, a što se tiče 
kasnije dopune dnevnog reda za imenovanje ravnateljice Gradske knjižnice i čitaonice Pula, 
uvrstili smo je u dnevni red ove sjednice budući je natječaj i procedura za izbor ravnatelja 
okončana 22.03.2018.  

 
Vijećnicima na znanje je dana 19. veljače 2018. i dana 16.ožujka 2018. dostavljeno: 

- Izvješće Gradonačelnika Grada Pule o korištenju sredstava Proračunske zalihe 
Proračuna Grada Pule za mjesec siječanj i veljaču 2018. godine, sukladno odredbama članka 
57. stavka 3. Zakona o proračunu. 
 
U pripremi ove sjednice vijećnicima su dostavljena Izvješća o radu nadležnih odbora koji su 
razmatrali materijale:  

- Odbor za statut, Odbor za prostorno uređenje, Odbor za društvene djelatnosti, 
Odbor za plan i financije, Odbor za gospodarstvo te Odbor izbor i imenovanja 

 
Prijedlozi akata i materijali za ovu sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule.  
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Budući nije zaprimljen drugi prijedlog za izmjenu ili dopunu dnevnog reda, 
predsjednik daje na glasanje dnevni red 7. sjednice Gradskog vijeća, kako je predložen 22. 
ožujka 2018. sa 9 točaka, te nakon glasanja utvrđuje da je  

 
Vijeće sa 24 glasa ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANH» glasova 

usvojilo slijedeći 

     D N E V N I R E D 
 

1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 6. sjednice Gradskog vijeća od 30.01.2018. godine 
3. Donošenje: 

a) Odluke o dodjeli Nagrade Grada Pule za 2018. godinu (dr.sc. Julijana  
Franinović Marković, dr.med.spec.neurolog) 

b) Odluke o dodjeli Grba Grada Pule za 2018. godinu (Ženska klapa Teranke) 
c) Odluke o dodjeli Povelje Grada Pule za 2018. godinu (Javna vatrogasna 

postrojba Pula i Dobrovoljno vatrogasno društvo Pula) 
d) Odluke o dodjeli Povelje „Počasni građanin Grada Pule“ za 2018. godinu  

(mr.sc. Lorena Lazarić Stefanović, dr.med.spec.mikrobiologije) 
4. Donošenje Odluke o odobravanju Programa rada Savjeta mladih Grada Pule za 2018.g. 
5. Donošenje: 

a) Rješenja o imenovanju ravnateljice Pula Film Festivala 
b) Rješenja o imenovanju ravnateljice Gradske knjižnice i čitaonice Pula 

6. Donošenje Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika 
Županijskog suda u Puli-Pola  

7. Donošenje Odluke o uvjetima, kriterijima i postupku za sufinanciranje Programa 
obnove građevina na području grada Pule 

8. Donošenje Odluke o donošenju Plana gospodarenja otpadom grada Pule za razdoblje 
od 2017. do 2022. godine 

9. Donošenje:  
a) Zaključka o prihvaćanju Odluke Upravnog odbora NK ISTRA 1961 s.d.d. od 

07.03.2018. godine o povećanju temeljnog kapitala 
b) Zaključka o prihvaćanju Odluke Upravnog odbora NK ISTRA 1961 s.d.d. od 

07.03.2018. godine o izmjeni Statuta  
 

 
AD - 1. VIJEĆNIČKA PITANJA 

 
Na prošloj 6. sjednici nisu stigli postaviti vijećnička pitanja vijećnici koji danas imaju 

prednost pa molim da me obavijestite ako sada odustajete od pitanja, a to su vijećnici: 
- Mirko Jurkić  
-Sanja Radolović 
-Siniša Gordić 
-Radenko Ognjenović 
 
Dalje su se prijavili: 

 Gordana Ferenčić,   Gordana Čakić, Massimo Brajuha, Igor Belas, Kristina Rabar, 
Petar Ćurić, Dijana Kukić Dasko, Ferić Danijel, Ardemio Zimolo. 

 
Kolega Jurkiću možete postaviti pitanje. 
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MIRKO JURKIĆ:  
Dobar dan. Pozdrav svima. 
Ja bih danas imao 2 pitanja. 
 Prvo pitanje bih postavio gospodinu Aleksandru Matiću, ako je ovdje, ali može 
naravno i netko drugi odgovoriti u njegovo ime ukoliko se smatra nadležnim i ukoliko zna 
odgovor na pitanje. 
 Razgovarajući sa određenim građanima u ovom gradu, koji eto moram reći su 
pridošli, jer nisu ljudi koji su rođeni ovdje i odrasli ovdje, došao sam do jednog zaključka, a 
to je, koliko je meni poznato, Grad Pula ima u svom vlasništvu velik broj stanova, stanova 
koji su predodređeni za razno, razne stvari, koji su prazni, pa bi mene zaimalo ukoliko mogu 
doći točno do tih podatka koliko je tih stanova koji su neiskorišteni, govorim o stanovima 
koji su prostorno koji su neiskorišteni. A zašto to pitam? Radi se o jednoj populaciji 
policajaca odnosno radi se o tome da je veliki broj policijskih službenika dolazi u grad Pulu 
kao svojevrsna pripomoć, pogotovo tijekom turističke sezone, obzirom da evo da li na sreću 
ili na žalost u Puli se vrlo malo policajaca školuje, domicilno stanovništvo i vrlo malo njih 
uopće ide na Policijsku akademiju, vjerovali ili ne, postoji samo jedna osoba koja se prijavila 
iz Pule na Policijsku akademiji protekle godine. I veliki je dio policajaca koji dolaze ovdje iz 
drugih krajeva Hrvatske poput Slavonije, Zagorja, Podravine, Baranje, Like, Korduna, 
svejedno iz kojeg kraja, koji žele ostati ovdje, jer im se Pula iz nekog razloga sviđa. 
S obzirom da policijske plaće nisu velike, to vjerojatno svima nam je jasno, postoji problem i 
njihovog ostanka ovdje i osnivanja obitelji. E, sada, ako se grad Pula želi širiti, želi biti 
gostoprimljiv za sve građane, onda mislim da bismo mogli pomoći, na kraju. krajeva, tim 
ljudima koji održavaju red ovdje u turističkoj sezoni i koji svima nama pomažu, pa bi me 
zanimalo da li postoji mogućnost da se ti razno, razni prazni stanovi ili neiskorišteni prostori, 
daju tim ljudima u neki povoljniji najam, odnosno ne najam, nego za stanovanje, što bi se 
reklo po nekakvoj normalnoj cijeni, obzirom da postoje neiskorišteni, ako stoje neiskorišteni 
to je prazan kapital, to je valjda svakome jasno. E, sada ja zaista bez ikakve zlonamjerne 
primisli pitam koliko je takvih stanova i da li je to možda moguće izvesti i provesti na neki 
način obzirom da zaista veliki broj policajaca dolazi ovamo tijekom godine i ostaje ovdje, a 
voljeli bi vjerojatno ostati u ovom gradu, jer kažu da im se sviđa i zaista nisam čuo loših 
stvari. Pretpostavljam možda gospodin Aleksandar Matić, obzirom da on barata podacima o 
nekretninama bi mogao znati, ali naravno može i bilo tko drugi koji je voljan. Dakle, koliko 
je stanova i je li moguće provesti ovu stvar. 
 Drugo pitanje. 
 Kada smo već kod razno raznih velikih investitora koji dolaze u ovaj grad i svi se 
volimo s time hvaliti, poput Max Stoja, poput Lesnine, koja sada uskoro otvara vrata, poput 
Lidla, Plodina, evo zadnje, znamo da i Kermas predlaže ulaganje, zanimalo bi nas postoji li 
mogućnost da se tim velikim novcima da nešto u zalog, da se odradi za ovaj grad. Radi se o 
sportu. Primjerice imamo ovdje puno sportskih klubova, polu profesionalnih ili 
profesionalnih, za koje će se reći ne trebamo se sada mjeriti i miješati u to, jer su oni u 
privatnom sektoru ili bi trebali biti, ali činjenica je da sport, koji je u malo višim granama 
nije tako dobro više financiran, a mogli bi te tvrtke itekako pomoći u financiranju, pa me 
zanima da li postoji mogućnost da se te tvrtke uključe u sufinanciranje, kao što je to nekada 
davnih dana bilo u sportu. 
Hvala lijepa. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Kome je drugo pitanje usmjereno. 
/M. Jurkić: Drugo tanje je usmjereno Gradonačelniku). 
 Gradonačelniče imate riječ. 
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BORIS MILETIĆ: 

Želim se zahvaliti vijećniku Mirku Jurkiću na postavljenim pitanjima, prije svega, 
uvaženi gospodine predsjedniče, uvažene vijećnice, uvaženi vijećnici, dobar dan, buon 
giorno a tutti. 

Pokušati ću ponudi odgovor na oba pitanja. 
Apsolutno sam upoznat sa problematikom stambenog zbrinjavanja djelatnika Policijske 

uprave Istarske, jednako tako kao što znam da je to jedna od rijetkih policijskih uprava koja 
nikada nije imala u potpunosti popunjene kapacitete svojih kadrova sukladno sistematizaciji. 
Oni su konstantno u određenom manjku i istina da tijekom ljetne sezone bog povećanog 
obima posla jedan dio službenika dolazi ovamo na ispomoć, a desetljećima dobar dio ljudi 
koji dođu u Pulu naprosto se zaljubi u ovaj grad i drago mi je da to je tako i drago mi je da 
naša Županija i naš grad su rijedak primjer povećanja broja stanovništva dok nažalost sve 
druge županije bilježe negativan saldo, ne samo prirodnog prirasta, nego i imigracija 
odnosno graničnog kretanja. 

O toj temi smo pričali sa više načelnika Policijske uprave. Zadnji put smo na tu temu 
pričali sa samim ministrom unutrašnjih oslova, gospodinom Božinovićem kada je boravio u 
posjetu Pazinu i uvijek smo naglašavali da naročito te potrebe grad Pula doista želi na 
partnerski način sa Ministarstvom omogućiti dugoročno rješavanje pitanje stambenog 
zbrinjavanja po istim ključem, apsolutno jednakom pristupu na koji smo bili i prema 
nadležnom Ministarstvom branitelja uputili prijedlog zbrinjavanja svih onih branitelja koji 
imaju status ratnog vojnog invalida i imaju pravo na stambeno zbrinjavanje. Dakle, kada 
kažem partnerski odnos to znači da u jednom dijelu, normalno, treba participirati Grad Pula, 
spremni smo ponuditi zemljište, građevinsko, komunalno opremanje, a da nadležno 
Ministarstvo izgradi stanove. Jednako to tako smo ponudili i braniteljima koji imaju pravo 
na stambeno zbrinjavanje i što postoji i Zakon koji to omogućuje pod istim uvjetima. 

Kada govorite o gradskim stanovima reći ću da tu postoji jedan dio dezinformacija. Grad 
ima svoj stambeni fond koji je u najvećoj mjeri u fazi korištenja. Mi imamo dvije kategorije 
stanova koje nudimo našim građanima. Prva, ona daleko najveća kategorija stanova se 
dodjeljuje putem socijalnih kriterija, dakle, Grad Pula objavi javni poziv i određene kriterije 
i načina na koji se može koristiti gradski stan, pod kojim uvjetima. I druga kategorija 
građana gdje se stanovi dodjeljuju određenim institucija poput naše Opće bolnice Pula za 
određena kadrovska pitanja, gdje je to naprosto najpotrebniji kadar kako bi popunili 
određena mjesta, navodno imamo jedan dio kadrova i u zdravstvu koji je deficitaran i tu 
Grad jednako tako partnerskim odnosom nastoji priskočiti u pomoć.  

 Treća stvar koju želim vrlo jasno reći sa ove govornice je jednako po meni bitna da 
smo unutar gradske imovine, dakle, kada govorimo o vlasništvu građevinskog zemljišta 
jedan dio imovine upravo sačuvali s kojim želimo usmjeriti sutra u razvoj našega grada da 
određenim strukama i djelatnostima poput našeg Sveučilišta, zdravstvene, znači, naše Opće 
bolnice, pa i druge neophodne, po jednakom modelu stanogradnje uputimo svima onima koji 
žele ovdje doći živjeti i raditi i dati svoj doprinos razvoju našeg društva, na taj način im dati 
po puno, puno povoljnijim uvjetima mogućnost stambenog zbrinjavanja. 

 Dakle, vratimo se na gradske stanove i vaše konkretno pitanje, jako, jako malo 
stanova imamo, možemo govoriti o desetak, petnaestak, najviše 20 stanova, koji možda nisu 
u fazi korištenja, i to samo iz jednog jedinog razloga što oni nisu uvjetni za korištenje. Vi 
možete dodijeliti stan na korištenje, međutim, on mora biti uvjetan. Ukoliko neki stanovi 
nisu uvjetni ili se ide u postupak prodaje, pa onda imamo prilike vidjeti da neki ne žele uzeti 
isti ili normalno, ukoliko procijenimo da je više svrsishodno ići u adaptaciju takvog stana, 
vidi se da li je uporaban i onda dodijeliti ga da li po ključu socijalnih kriterija ili što je 
spomenuto prije temeljem dodjele kadrovskih stanova. 
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Ali ono što vam mogu reći vrlo pouzdano i što sam u više navrata razgovarao i sa 
ministrom branitelja i sa ministrom unutarnjih poslova, u gradu definitivno postoji i od 
državne imovine posjed bivših vojnih stanova, koji nažalost nisu u vlasništvu Grada Pule, 
već su u vlasništvu države i koji bi mogli biti upotrijebljeni u ove namjene kada bi to država 
htjela. I mislim da smo na jednom dobrom putu da i taj dio razriješimo, jer potrebe, 
konkretno za vojnim stanovima ne određuje Pula. Danas je Pula demilitarizirani grad i te 
potrebe više nema, ali radi unutarnjih propisa stanovi koji su konkretno u vlasništvu MORH-
a ne mogu dodijeliti bilo kojem drugom korisniku, osim djelatniku MORH-a. Mislim da je 
moguće to unutar države razriješiti i nekakvim međuministarskim ugovorom. Dakle, da se ti 
stanovi stave u funkciju.  

Ali ono što ću apelirati prema vama, ne možemo mi kao uprava apsolutno sve znati, ali 
ukoliko netko ima bilo kakvo saznanja da postoji gradski stan u našem vlasništvu, a koji nije 
u uporabi, a za koji možda mi ne znamo, u što sumnjam, evo, doista bih cijenio to, ukoliko bi 
nam se takav podatak može javiti Naše službe u Upravnom odjelu za prostorno uređenje i 
komunalni sustav će sigurno to provjeriti i ukoliko je tome tako nitko sretniji od nas nego da 
taj stan po proceduri dodijelimo nekome na uporabu. . 

Ne znam da li sam uspio odgovoriti na vaše prvo pitanje ali ono je apsolutno na mjestu, 
zahvaljujem na tome. I kažem još jednom u više navrata smo razgovarali i sa načelnicima 
Policijske uprave Istarske, ali jednako tako i sa resornim Ministarstvom i držim kada bi 
postojala jedna dobra volja, s naše strane ona apsolutno postoji, ali u jednom partnerskom 
smislu da zajedničkim snagama krenemo u jedan takav projekt, vjerujem da bismo mogli to 
zajednički i ostvariti.  

Glede ulagača u naš grad mislim da je nedavno gospodin vijećnik iz SDP-a postavio vrlo 
slično pitanje. Dakle, apsolutno da, uvijek sam poticao, neću reći nagovarao, ali uvijek sam 
išao u smjeru prema svim onima koji žele investirati u naš grad i koji posluju u gradu Puli da 
se temeljem jednog društvenog odgovornog gospodarstvenika usmjeri na način da dio svoje 
zarade pokuša vratiti društvenoj zajednici unutar koje rade, unutar koje zarađuju ili ostvaruju 
profit. I ne mali broj subjekata to i čini. Međutim, ukoliko govorimo o tome da bi grad Pula 
trebao nekome uvjetovati, a često se govori tim rječnikom, onda ja nisam za takav pristup, 
jer mislim, ukoliko želimo razvijati otvoreno tržište temeljeno da tržišnoj konkurentnosti, 
onda uvjeti takovoga tipa po meni nisu dobrodošli od ove gradske administracije.  

Drago mi je što sam nedavno prisustvovao otvaranju nove poslovne zgrade Uljanika, tog 
velikog gospodarskog subjekta, koji je itekako aktivan u društvenoj zajednici i drago mi je 
kada od menadžmenta takvih tvrtki mogu čuti riječi hvale prema gradskoj upravi u smislu 
efikasnosti i onog dijela posla kojeg gradska uprava čini. Međutim, ukoliko će se to odnositi 
da se nekome uvjetuje u smislu ukoliko date sportu imati ćete prijateljski doček i odnos 
prema vama onda nisam za uvjetovanje. Držim da svatko koji negdje zarađuje neki novac, a 
ima subjekata od financijskog sektora, trgovinskog sektora, proizvodnog sektora, koji u Puli 
rade i zarađuju, ostvaruju dobiti, da bi bilo temeljem postulata društveno odgovornog 
poslovanja korisno da dio te dobiti vratiti toj zajednici gdje je ta dobit nastala. Da li će to biti 
sport, da li će to biti kultura, da li će to biti socijala, da li će to biti civilno društvo, da li će to 
biti udruge koje se bave našim sugrađanima s posebnim potrebama, neka to bude njihov 
odabir temeljem njihove strategije poslovanja, ali držim da možemo ipak svjedočiti iz godine 
u godinu da se sve više subjekata u to uključuje od hotelijera, Arena Hospitality grupe do 
određenih proizvodnih tvrtki u našem gradu, jednako tako i trgovačkih tvrtki. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 

Zavaljujem. 
Kolega Jurkić da li ste zadovoljan sa odgovorima? 
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MIRKO JURKIĆ: 
Moram reći da jesam. 
Na prvo pitanje bi ispalo da imamo 15-tak ili 20 stanova praznih. Jedan dio odgovora se 

odnosio na to da bi trebalo poticati odnosno partnerski odnos napraviti, čime se apsolutno 
slažem, ali ako postoji samo 15-tak ili 20 stanova koji idu po kriterijima koji su opće 
poznati, koje je Gradonačelnik naveo, onda očito da baš za policijske službenike u tom 
segmentu očito nema prostora za te stanove. Ne da se ne želi, nego nema prostora.  

Što se drugog pitanja tiče, malo je prestrogo reći da se uvjetuje, to je možda jedna gruba 
riječ, ali baš ostavljati krupnom kapitalu koji dolazi ovamo sve na volju i na njihovu 
filantropiju možda ne znam baš koliko ćemo daleko dogurati na taj način, obzirom da znamo 
kakva vrsta kapitala često zna dolaziti u Hrvatsku, sanjam Pulu kao primjer, nego bilo što, 
tako da nažalost vrlo često to ostane samo na dobrim željama, onda ispadne da taj novac je 
otišao negdje vani. Možda bi trebalo na malo drugačiji način ne baš uvjetovati, ali na jedan 
fini način im dati do znanja da bi bilo dobro da ipak malo više novaca odvoje, pogotovo u te 
naše kulturne, sportske ili neke druge potrebe. 

Hvala lijepa. 
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
Gradonačelniče možete dati odgovor na očitovanje vijećnika Mirka Jurkića. 
 

BORIS MILETIĆ: 
Možda samo jedno kratko pojašnjenje. Možda nisam bio dovoljno jasan. 
Dakle, velika, velika većina gradskih stanova, 98-99% sigurno su u uporabi. Nisu 

slobodni. Ovaj broj koji sam naveo se odnosi upravo na one stanove koji nisu uvjetni. I 
ukoliko pratite naše objavljene javne natječaje možete nekada i čitati iz njih da se neki stan 
koji nažalost nije uvjetan, uvjetan znači da nije moguće u njega useliti bez značajnih 
financijskih ulaganja u njegovu adaptaciju , se ponudi putem javnog nadmetanja moguće i na 
prodaju. Dakle, to se odnosi samo na tu količinu stanova. Kažem još jednom, sve drugo je 
apsolutno u funkciji. Vjerujte mi imamo poprilično veliki pritisak naših sugrađana koji jesu 
na gradskoj listi za dodjelu stanova i kada bismo imali bilo što slobodno normalno da bi po 
toj listi to trebali zadovoljiti, jer nam je cilj čim više stanova normalno omogućiti našim 
sugrađanima da ih koriste. Prema tome to je bio moj fokus da ne mislite da imamo 15 
stanova pa što nas briga za njih , oni su prazni i nećemo ih nikome dodijeliti. Toga, nažalost 
nema, odnosno stanova nikada dovoljno.  

Drugo pitanje. 
Ja se u jednoj mjeri slažem s vama da kada bi postojao neki mehanizam čvršće privole, da 

se tako izrazim, onda bi to možda bilo efikasnije, ali kada čujete i drugu stranu medalju, ona 
kaže slijedeće, da, ali mi plaćamo poreze, mi zapošljavamo ljude, ljudi primaju plaću , uz 
plaću plaćamo državi i državne poreze i socijalno-mirovinsko, plaćamo gradu komunalnu 
naknadu, pri izgradnji plaćamo komunalni doprinos. Zato sam ja apelirao na način da kažem 
da treba uvažiti činjenice. Mislim da je svakome stalo do investicija, to znači razvoja, 
normalno, da težimo održivom razvoju, ne svaku investiciju po svaku cijenu s jedne strane, a 
s druge strane da apeliramo i ukoliko to svi skupa zajedno budemo činili, vjerujem da nam je 
to intencija, da se dio ostvarene dobiti vrati u mjesto gdje se ta dobiti ostvaruje. Mogu vam 
kazati da barem s onim subjektima koji posluju sa gradom Pulom, a to možete vidjeti i kroz 
brojne manifestacije, vidjeti ćete da ti subjekti koji posluju sa gradom Pulom ipak jedan 
značajan dio svojih ostvarenih prihoda vraćaju u ovaj grad, da li kroz sport, da li kroz 
kulturu, da li kroz širu društvenu zajednicu, udruge građana, udruge koje se bave ljudima s 
posebnim potrebama itd. A da bih ja bio sretniji kada bi ta količina novca bila još veća 
vjerujem jednako kao i vi.  
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TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Kolegica Sanja Radolović imate riječ. 
 

SANJA RADOLOVIĆ: 
Hvala.  
Poštovani predsjedniče, poštovani Gradonačelniče sa suradnicima, kolege vijećnici i 

vijećnice, dobar dan svima.  
Ja bih danas imala dva pitanja, koja bih uputila gospodinu Gradonačelniku. 
Prvo je pitanje vezano je za pročistač otpadnih voda. Zanimam me u kojoj je fazi izrada 

statičke procjene utjecaja na okoliš i kakav je zadnji stav gradske uprave što se tiče same 
lokacije, da li Valkane ili Molo carbone, i kakav je zadnji stav gradske uprave što se tiče 
same lokacije da li Valkane ili Molo carbone. 

Drugo pitanje je vezano za stanje u centru Pule koje je simbol, rekla bih, novih generacija 
nas Puležana, iako se radi o privatnoj imovini. Zanima me informacija da li znate u kojoj je 
fazi projekt Zagrebačke CCS Grupe koja ima u vlasništvu Istru d.d., TV Istru, odnosno prije 
nekih par mjeseci najavljeno je od same Grupe da će stara robna kuća postati gradski hotel i 
da se radi idejni projekt, pa me zanima da li imate kakve informacije o tome. 

Hvala.  
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Gradonačelniče imate riječ. 
 

BORIS MILETIĆ: 
Što se tiče same studije i tehničkih karakteristika koje se odnose na oba dva pitanja, 

mislim da će vam to puno stručnije moći obrazložiti kolega Igor Stari, direktor Pula 
Herculanee d.o.o. 

No, ono što ja želim vrlo jasno kazati je da smo se mi čvrsto opredijelili u cilju zaštite 
našeg okoliša. Jedan projekt koji je išao za time je pitanje načina gospodarenja otpadom. I 
drugi projekt koji je u fazi realizacije je pitanje načina prikupljanja i nakon toga 
pročišćavanja oborinskih, a posebice fekalnih voda u gradu Puli. Mi smo po pitanju 
odvodnje grada Pule napravili jedan veliki raskorak iz razloga što, kao što je stari Kaštijun 
nekada bio jedna velika jama, jama je nastala vađenjem boksita, a danas je jedno veliko brdo 
popunjeno smećem. Jednako tako i naš pulski zaljev koji je desetljećima prihvaćao 
oborinske i fekalne vode, ne samo grada Pule već i okolnih općina, bio je u principu jedan 
prirodni pročistač, a složiti ćete se sa mnom da je to nije niti prihvatljivo, niti primjereno 21. 
stoljeću. Zato je bilo potrebno najprije izgraditi sustav i to smo napravili. Preusmjeriti, dakle, 
otpadne vode na današnji pročistač koji je mehanički, prve kategorije, i normalno krenuli 
smo automatski i u izradu projektne dokumentacije kako bismo pokušali jednim projektom 
osigurati značajan udio sufinanciranja izgradnje tako jednog infrastrukturnog projekta kao 
što je pročistač otpadnih voda. Dakle, osigurati sufinanciranje od strane bespovratnih 
sredstava iz europskih fondova i na tome radimo. 

 U analizi lokacije za smještaj pročistača uzeti su u obzir postojeći pročistač na lokaciji 
Valkane, kao što ste i sami rekli, i gledan je čitav set parametara od ekonomskih, ali i do 
onih koliko to utječe na kvalitetu življenja, koliko to utječe na okoliš i da ne nabrajam dalje, 
kažem još jednom direktor Igor Stari je tu puno stručniji od mene. 

 Međutim, jednako tako u fazi razrade projekta uzeta je u obzir i druga potencijalna 
lokacija, lokacija na području luke Pula, koja već ima u principu smještaj na tom području, a 
moderni pročistač otpadnih voda onoga za što se mi želimo opredijeliti su upravo, rekao bih, 
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jedno industrijsko postrojenje koje pročišćuje vodu bez štetnih utjecaja u smislu neugodnih 
mirisa na okoliš, ali ono što je puno više bitno, za razliku od današnjeg pročistača 
mehaničkog karaktera prvoga stupnja, jer ima telefaksnu mehaničku rešetku. Moderni 
pročistač je u mogućnosti da pročisti fekalne vode do stupnja tehnički ispravne vode. Ona 
nije moguće da se koristi za piće, ali je moguće koristiti za puno drugih namjena prije nego 
što se je ispusti u samo more. 

 Dakle, kako bismo bili u mogućnosti koristiti bespovratna sredstva jednako kao što smo 
jedan veliki dio sredstava, oko 200.000,000,00 kuna, dobili odnosno povukli za izgradnju 
Kaštijuna, cilj je i opravdati autoriziranoj agenciji koja to procjenjuje da je takav jedan 
projekt, prije svega, opravdan i prihvatljiv i da je lokacija kao takva optimalna. U tom smislu 
je bilo potrebno i napraviti te projekte i samu studiju kako bismo bili sutra u mogućnosti 
dovući bespovratna sredstva, jer u protivnom taj će projekt imati svoju cijenu, ali će 
normalno onda cijena koštanja usluge biti puno veća nego što je to onda kada se koriste 
sredstva fondova za samu investiciju. To nam je svima jasno. Još jednom molio bih samog 
direktora Igora Starog da u tom segmentu ove detalje obrazloži, ali mi smo na bazi 
koordinacije kao gradska uprava itekako upoznati sa svime time. Znam da to traje nešto 
duže, znam da postoji interes za investiciju, koja se odnosi na izgradnju jednog hotela na 
području kamenoloma što je grad pozdravio i promijenio Prostorni plan, omogućio jednu 
takvu investiciju, ali normalno da mi moramo isto tako voditi računa u smislu interesa grada, 
koja je lokacija doista optimalna, koja je lokacija za grad Pulu najbolja, ali jednako tako da 
takva lokacija ima i zeleno svjetlo nadležne autorizirane agencije od strane Europske 
komisije koja treba reći da, to je dobro, da na taj način se mogu koristiti sredstva samih 
fondova. 

Glede druge teme koja se odnosi na navedenu tvrtku i robnu kuću ja nemam nekih novih 
ili značajno drukčijih podataka od onih kojima vi raspolažete. Sigurno da bi bilo dobro kada 
bi se stara robna kuća na bolji način koristila ili kada bi ona bila u funkciji veće dodatne 
vrijednosti našem gradu. I sami ste rekli da je to privatna imovina, to je točno, i o tome, prije 
svega, odlučuju sami vlasnici. I ono što mogu reći kako za taj projekt, pa tako i za sve one 
druge za koje smatramo da su našem gradu prihvatljivi, držim da bi jedan takav sadržaj bio 
dobrodošao našem gradu koji ipak godišnje ima značajan porast broja trista koji nas dolaze 
posjetiti. Mi ćemo sigurno napraviti sve što se bude od gradske uprave tražilo kako bismo 
omogućili jednu takvu investiciju. A sada bih zamolio direktora Pula Herculanee d.o.o. ako 
može tehničke detalje reći oko prvog pitanja. 

  
TIZIANO SOŠIĆ: 

Direktore Igore Stari imate riječ. 
 

IGOR STARI:  
Dobar večer još jednom svima. 
Kada se aplicira ponuda bez kompletn4 dokumentacije se ne može izvući ništa. To sam 

već objašnjavao To je kao jedan mozaik. Dokumentacija koja je potrebna za aplikaciju se 
sastoji od studijskog dijela i od projektne dokumentacije. Ovih dana dobivamo gotove idejne 
projekte i pokrećemo postupak ishodovanja lokacijskih dozvola za dio koji se odnosi na 
sekundarnu mrežu. A što se tiče same lokacije uređaja i studijske dokumentacije ona ima 
neki svoj slijed. Prvo se radi analiza potreba, nakon toga se radi tehničko rješenje kojim se 
omogućuje, analiziraju se pojedine potencijalne lokacije koje su unutar plana. Svi znate da 
smo u našim analizama promijenili lokaciju Valkane, koja je na zahtjev konzultanata 
zahtijevalo se proširenje odnosno traženje alternativne lokacije i slijedom toga došli smo do 
lokacije Stoja. Mi je zovemo lokacija Stoja i Luke Pula gdje smo smatrali da je ta lokacija 
pogodna s obzirom da se nalazi u industrijskom okruženju. Naravno, te dvije lokacije se 
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razmatraju u tom tehničkom rješenju i takozvanoj općinskoj analizi. Prvo se razmatra 
potencijalna tehnologija koju je moguće tamo smjestiti. Znači, s obzirom na niz kriterija od 
tlocrtne veličine samog smještaja do svih ostalih parametara i ekonomskih odnosno 
financijskih i drugih, odnosno multi tretirane analize. Mi smo napravili jedan dio te općinske 
analize i čekamo da raspers još jedanput razmotri upravo jedno takvo rješenje i on daje neki 
novac, odnosno smjernice po kojima se ravnamo i dalje nastavljamo razvijati tu 
dokumentaciju. Naravno, poslije toga ide feasibility studija, studija utjecaja na okoliš. 
Studija na okoliš je jednim dijelom gotova. Naravno, ne možemo govoriti o pokretanju 
procedure za studiju na okoliš sve dok tehničko rješenje nije u potpunosti prihvaćeno 
odstrane Raspersa, jer ono se prenosi jednim dijelom i u Studiju utjecaja na okoliš. 

 Što se tiče rokova očekujem da bismo do kraja ove godine bili u potpunosti gotovi sa 
studijskim dijelom i ishodovali veći dio lokacijskih dozvola. To znači da bi 2019.godina bila 
predaja aplikacije i izrade sve dokumentacije i glavnog projekta, ishodovanje građevinskih 
dozvola itd. Ja sam rekao da će se što se tiče Pula Centra sa bagerima biti negdje na terenu 
2020/2021.godine, a da će Pula Sjever koji je u određenoj prednost, jer je bio krenuo puno 
prije u pripremi te dokumentacije, pa će već slijedeće godine imati bagere na terenu i 
početak realizacije projekata. Mislim da smo u vremenu, da smo u koraku sa ostalima. Poreč 
je već u dijelu u realizaciji, on još nije krenuo graditi uređaje s tim da je sekundarna mreža 
gotova. Rovinj je počeo graditi sekundarnu mrežu. Vi znate da smo mi gradili obalni 
kolektor, da je to bio preduvjet da bi uopće mogao ići sve drugo graditi. Završetkom te faze 
očekuje nas izgradnja uređaja do 50-tak kilometara sekundarne kanalizacijske mreže, 
izgradnja fekalne kanalizacije i kanala Pragrande, kojeg ovih dana čistimo u noćnim satima i 
rješavanje poteza od prostora novog do Veslačkog kluba odnosno do Šijanskog kolektora. 
Treba reći da će negdje oko1300- 1500 korisnika dobiti novu kanalizacijsku mrežu, većinom 
su korisnici u prigradskim naseljima i kažem mi smo već jednim dijelom spremni praktički 
sa lokacijskim dozvolama i pokrenuti su čak po proceduri rješavanje imovinsko-pravnih 
odnosa i na području Grada Pule. 

Ako je potrebno još nešto reći, tu smo. 
  

TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem se.  
Kolegice Radolović možete dati svoje mišljenje. 
 

SANJA RADOLOVIĆ 
Hvala vam na odgovoru gospodine Gradonačelniče, gospodine Igor Stari. Međutim, baš 

nisam dobila konkretan odgovor kakav je stav gradske uprave da li Valkane ili Molo 
carbone. Mislim da, naravno, kako je Gradonačelnik rekao trebaju biti interesi građana, a i 
suživot s lokalnom zajednicom. Isto tako htjela bih samo napomenuti, mi smo danas na 
sjednici Županijske skupštine usvojili Županijsku razvojnu strategiju, koja je kasnila 3 
godine, upravo zbog kašnjenja Strateške studije procjene utjecaja na okoliš i tu je nekakav 
čisto moj savjet ili sugestija da se izvrši takozvani institucionalni pritisak na to, jer ako se 
ovako krene evidentno je da niti Raspers neće dati podršku da se krene u sam projekt dok se 
Strateška studija ne izradi. 

Što se tiče drugog pitanja na koje je Gradonačelnik odgovorio vezano za zapušteno 
zdanje stare robne kuće u gradu Puli također bih samo htjela istaknuti, jasno mi je da je to 
privatna imovina, ali isto može sugestija da se pozove predstavnik investitora da jednostavno 
ne bi to zdanje tako stajalo zapušteno, pogotovo kada smo visoko razvijen turistički grad.  

  
TIZIANO SOŠIĆ: 

Gradonačelniče imate riječ. 
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GRADONAČELNIK: 
Ja se apsolutno s vama slažem u potpunosti, iako držim da je proces odabira lokacije 

autonoman proces i u tom segmentu njega uspoređivati sa Županijskom razvojnom 
strategijom je poprilično teško. A da biste donijeli Županijsku razvojnu strategiju normalno 
da svaka strategija niže razine mora biti usklađena sa strategijom više razine I tu se isto tako 
na državnoj razini kasnilo s jedne strane, a s druge strane interpretacija da i razvojne 
strategije bilo koje vrste trebaju u sebi sadržavati studiju utjecaja na okoliš se može dvojako 
tumačiti. Da ne bih ipak previše išao u detalje dozvolite mi ipak da kažem što se tiče same 
lokacije Valkane ili slobodne zone Luke Pula, koja ima industrijsko okruženje, meni osobno 
je nekako bliža ideja da to budu u tom industrijskom okruženju, nego da bude uz šetalište u 
šumici. Ali, upravo da se ne bismo povodili samo emocijama postoje stručna tijela koja 
izrađuju dokumente i koja analiziraju kroz stvarno jako puno parametara koja je lokacija 
optimalna. Da se ne bismo vodili emocijama moramo ipak uzeti u obzir sve elemente koji 
utječu na odabir lokacije i ukoliko doista po više kriterija jedna lokacija zadovoljava uvjete 
za financiranje od strane fondova, ta lokacija je bolja, mislim da bi bilo pametno, mudro, 
hladne glave, neovisno o željama i emocijama, donijeti jednu takvu bitnu odluku. To su 
stvarno strateški jako, jako bitne odluke koje će utjecati na dugoročan izgled našega grada, a 
jednako tako će dugoročno utjecati na standard naših građana. Što je lokacija više opravdana 
po više kriterija logično je za očekivati da će biti i niži investicijski troškovi, logično da će i 
naš udio vlastitog sufinanciranja biti niži i da će se to u manjoj mjeri prevaliti na korisnike 
usluga. Zato još jednom ponavljam, to su vrlo, vrlo bitne stvari. Mislim da u takvim 
odlukama ne valja brzati. Mislim da puno više vrijedi potrošiti 6 mjeseci ili godinu dana na 
kvalitetnu analizu, pa da budemo potpuno sigurni da činimo nešto ispravno, jer se posljedice 
ovih odluka odražavaju na život svih naših sugrađana sigurno narednih 30 ili 50 godina. 
Stoga, dozvolite da još jednom pokušam objasniti zašto taj proces trajanja ima svoje vrijeme. 
S ovim što ste vi rekli apsolutno se slažem. Pritisak sigurno treba činiti, on je 
administrativni, on je poželjan, kako bi se proces maksimalno ubrzao koliko je to moguće. 
Hvala lijepa. 

 
TIZIANO SOŠIĆ: 

Zahvaljujem. 
Kolega Gordić možete postaviti pitanja. 
 

SINIŠA GORDIĆ: 
Zahvaljujem predsjedniče. 
Ja bih iskoristio priliku da pozdravim sve prisutne i ovim putem postavio bih dva pitanja 

gospodinu Gradonačelniku. 
Prvo pitanje bi se odnosilo na azil za životinje. Vidimo da u zadnje vrijeme općenito u 

Hrvatskoj, a i u Puli u zadnje vrijeme, s obzirom da ljudi ponovno ostavljaju životinje diljem 
grada, odnose se prema njima kao i prema igračkama, pa bi me zanimalo u kojoj smo fazi 
izgradnje ili omogućavanja nekakvog azila, privremenog azila za životinje u gradu Puli. 

Drugo pitanje bi se odnosilo na kolegu Mirka Jurkića. Dotakao bih se njegovog djela 
vezano sa sport. Da li je u planu možda da se u gradu Puli osnuje Upravni odjel isključivo za 
gospodarstvo. Iz prostog razloga pitam jer u zadnje vrijeme radim u jednoj firmi koja se 
među ostalim bavi i tim dijelom, traži ljude kao čistače, recepcionere, zaštitare. Mi smo se 
nažalost pretvorili u grad samo uslužnih djelatnosti. Znači, ovdje proizvodnje praktički više 
nema. Imamo isključivo trgovine koje se otvaraju na svakom koraku, to jest trgovine, kafići, 
restorani. To su nažalost više manje sezonske djelatnosti, pa me zanima da li postoji 
mogućnost ili će biti u budućnosti prostora za osnivanje Upravnog odjela za gospodarstvo 
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kako bi se razvili i proizvodni pogoni, samim time kako bi povećali zaposlenost tijekom 
godine, a da se ne svodi rad samo na 6 mjeseci. Hvala lijepa.  

 
TIZIANO SOŠIĆ: 

Zahvaljujem. 
Gradonačelniče imate riječ. 
 

BORIS MILETIĆ: 
Uvaženi gospodine vijećniče, zahvaljujem vam se na oba dva postavljena pitanja. Dozvolite 
da možda krenem od drugog pitanja. 
Unutar ustroja gradske uprave u našem Upravnom odjelu za financije i opću imamo Odsjek 
koji se bavi gospodarstvom i zašto ne razmotriti mogućnost osnivanja zasebnog odjela. To je 
samo pitanje načina na koji jedna jedinica lokalne samouprave funkcionira. Da li će 
osnivanje zasebnog Upravnog odjela poboljšati gospodarsku klimu u našem gradu, možda u 
nekom dijelu hoće. Međutim, sigurno možemo doći do pitanja do kuda možemo širiti 
upravne odjele i da li ćemo na taj način biti doista učinkovitiji i efikasniji. Moj osobni moto 
je kada govorimo o samom ustroju gradske uprave da pokušamo biti maksimalno fokusirani 
na efikasnost i rezultate i da to pokušamo činiti sa trošenjem najmanjeg mogućeg dijela 
sredstava poreznih obveznika. U tom smislu mogu vam reći da gradska uprava grada Pule je 
jedan od pozitivnih primjera u Republici Hrvatskoj, jer trošimo ispod 11 % izvornih prihoda 
Proračuna na plaće djelatnika, o gradskoj upravi govorim. Znate i sami da je limit u RH 29 
%, a da ne mali broj jedinica lokalne uprave i samouprave u Hrvatskoj troše preko 28, pa čak 
i 33 %. Dakle, to je pitanje efikasnosti.  

Kada govorite o proizvodnim djelatnostima ne bih se u potpunosti složio da je to jedino 
uslužni dio, jer naš grad ima jednu prilično jaku industrijsku i proizvodnu tradiciju. Nasuprot 
nas je najveće trgovačko društvo, najveći poduzetnik, to je brodogradilište Uljanik. U 
samom zaljevu imamo tvornicu cementa, koja isto zapošljava ne mali broj ljudi i možemo 
razgovarati o tome da li je cementari mjestu u centru grada Pule, ona je doista apsolutno 
proizvodna djelatnost i u većoj mjeri usmjerena na izvoz. U našem gradu imamo i tvornicu 
stakla, Duran grupu, koja se isto bavi proizvodnjom. Mogao bih nabrajati dalje. Imamo jedan 
dio sektora industrije, imamo jedan velik broj malih i srednjih poduzetnika koji se bave 
čistom proizvodnjom, koji možda nisu toliko razvikani, ali ukoliko pogledate strukturu BDP-
ea Istarske županije, većinu prihoda, na prvom mjestu nisu turizam i uslužne djelatnosti, 
nego na prvom mjestu su prerađivačka industrija. Možda se stječe dojam, možda se stječe 
slika, da živimo od uslužnih djelatnosti, to u principu apsolutno nije tako, barem to brojke 
demantiraju. 

Jednako tako moramo voditi računa o našim prostornim mogućnostima širenja. Meni je 
žao kada su se crtale granice gradova i općina, govorimo o 90-tim godinama, kada je 
izglasan Zakon o jedinicama lokalne uprave i samouprave ada pogledate površinu grada 
Pule, doista smo prostorno jako ograničeni. Mi već na Velom Vrhu graničimo s jedne strane 
sa Gradom Vodnjanom, s druge strane s Općinom Fazanom. Kada idemo prema Pješčanoj 
već ste u Općini Medulin. Aerodrom Pula se uopće ne nalazi na području Grada Pule već 
Općine Ližnjan. Kada gledamo od mora prema unutrašnjosti jedino zona Busolera, Škatara 
itd. je zona gdje se grad u jednoj mjeri može širiti, koja je pod vodozaštitom, vodozaštitno 
područje. I kada bi nama danas doista i došla jedna velika tvrtka koja bi htjela izgraditi jedan 
malo veći poslovni objekt i da mu treba 20 hektara građevinskog zemljišta mi bismo se jako, 
jako namučili to pronaći. Pitanje je da li bismo ga uopće mogli pronaći. Postoje određena 
prostorna ograničenja kojih moramo biti svjesni s jedne strane, a s druge strane, i ove godine 
smo, ukoliko ste pratili medije, osigurali sredstva za poticaje gospodarstvu grada Pule kroz 
više mjera, gdje uvijek favoriziramo proizvodne djelatnosti. To je jednostavno naš prvi cilj, 
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pa i u cijeloj ovoj situaciji u kojoj se našlo i brodogradilište Uljanik, vrlo dobro znate koji je 
naš stav kao Grada, kao gradske uprave, da želimo maksimalno sačuvati upravo proizvodnju, 
odnosno brodograđevnu djelatnost kolikogod je to moguće. To je jasan precizan i čvrsti stav 
ove gradske uprave. Ali, kažem još jednom, svaki prijedlog koji ide za time da bi se na taj 
način nešto moglo poboljšati zašto ne razmotriti, analizirati koje su prednosti i koji su 
eventualno možda nedostaci takvoga prijedloga i onda donijeti konačnu odluku. Koliko sam 
shvatio vi biste bili za to da se formira jedan novi upravni odjel koji bi se bavio samo 
gospodarstvom i zašto ne to razmotriti. 

 Drugo pitanja odnosi se na azil za životinje. Želim ići par koraka unatrag i podsjetiti 
da smo u suradnji sa udrugama koje se bave zaštitom životinja, Grad Pula je definirao 
lokaciju, dodijelio zemljište na korištenje, ishodovali smo i određene projekte, dobrih 
primjera poput onoga kraj Zagreba, gdje je bila želja da se na taj način riješe pitanja 
zbrinjavanja napuštenih životinja. Međutim, vidimo da možda postoji jednostavno 
nedovoljan kapacitet da se to na taj način riješi, pa smo napravili nedavno, nema par tjedana, 
jedan tim ljudi unutar gradske uprave, koji ima upravo za cilj izgraditi azil u suradnji s 
udrugama, ali da mi budemo ti nositelji kako bi projekt doista i profunkcionirao. Međutim, u 
međuvremenu redovito sufinanciramo rad tih udruga, dodijelili smo i određene poslovne 
prostore za njihov rad i kako sam informiran nedavno su vođeni razgovori da se još jedan 
dodatni prostor osigura kako bi nezbrinute životinje u našem gradu imale puno, puno 
primjereniji prostor za boravak. 

  Moj je vječiti apel prema ljudima da se humano odnose prema životinjama i da ipak 
prije odluke da se kupi, nabavi kućni ljubimac, vodi računa da je to jedna velika obveza, da 
to nije «igračka», pa ukoliko ti se ne svidi staviš je sa strane. To je jedno tako živo biće i 
ukoliko se netko odluči da prihvati kućnoga ljubimca onda bi trebao biti spreman se njemu 
brinuti a ne, ukoliko to ne funkcionira, nakon par tjedana ili par mjeseci naprosto ga pustiti 
na ulici bez ikakve brige i bez ikakve zaštite. Držim da je u tom smislu moramo svi skupa u 
većoj mjeri poraditi na edukaciji od onih naših najmlađih na gore kako bi netko koji se 
doista odluči na taj korak želi imati svog kućnog ljubimca da o njemu doista i skrbi, doista i 
brine, a ne kao što imamo prilike vidjeti, nažalost, nakon nekog vremena da se odrekne i to 
je onda nečija tuđa briga. 

 Možda nisam u potpunosti uspio vas zadovoljiti odgovorima, ali jedno i drugo pitanje 
je u fokusu našeg razmišljanja i hvala na pitanjima. 

 
TIZIANO SOŠIĆ: 

Zahvaljujem. 
Kolega Gordić možete dati mišljenje na odgovor. 
 

SINIŠA GORDIĆ: 
Zapamtit ću ili zapisati ću današnji datum kada ste rekli da je oformljen tim koji će se 

baviti izgradnjom azila za napuštene životinje, pa se nadam da ćemo moći na jednoj sjednici 
izići i čestitati da je problem riješen, a nadam se da neću morati opet eventualno postaviti 
slično pitanje. 

 Što se tiče dijela pitanja vezano za gospodarstvo pitanje postavljam iz jednostavnog 
razloga što, nažalost, moram reći, da moji prijatelji, ljude koje znam, poznanici, usprkos 
tome što su završili fakultet, bez obzira na obrazovanje, s obzirom na situaciju kako ovaj 
grad funkcionira, svodi se na to da ljudi mogu raditi kao konobari, u trgovinama itd. Takvo 
neko opredjeljenje grada, razvoja u smislu da se potiče, da se uopće ne ograničava 
ugostiteljska djelatnost, - što na kraju možda ispada da gušim tržište, - nažalost jednostavno 
smo došli do toga da su ljudi u najboljim godinama počeli napuštati ovaj grad iz prostog 
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razloga što ne mogu naći posao u svojoj struci, nego su prisiljeni raditi nešto što ih ne 
zanima. 

 Na kraju svesti će se na to da nažalost spadamo među najskuplje gradove u Hrvatskoj, a 
istovremeno znamo kako se plaće kreću u djelatnostima koje sam spomenuo u ugostiteljstvu 
trgovini itd., pa se nadam da će biti nekih pomaka možda na bolje unatoč tim prostornim 
ograničenjima itd. Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 

Hvala. 
Gradonačelniče izvolite imate riječ. 
 

BORIS MILETIĆ: 
Glede prvog pitanja prihvaćam da pratite fazu realizaciju ovog projekta. Ono što je 

jednako tako bitno nosi sama izgradnja da to sutra treba funkcionirati, netko se treba o tome 
brinuti i to treba voditi. I to je upravo bila naša intencija da preuzmemo u tom smislu tu 
inicijativu i da dalje surađujemo sa svim onim udrugama koje se time bave, ali jednostavno s 
obzirom da smo doista do sada i definirali lokaciju i dodijelili korištenje zemljišta bez 
naknade i ustupili projekte i sufinanciramo taj rad, nismo zadovoljni time što grad nema 
adekvatan azil, jer ono što se koristi na području tvrđave na Kaštijunu držimo da nije 
primjereno, ono što pojedinci doista iz jedne velike ljubavi prema životinjama skrbe o njima 
u svojim vlastitim domovima, mislim da isto nije adekvatno rješenje, stoga to želimo 
napraviti. 

U principu tražio sam dodatno riječ, hvala vam predsjedniče, jer bih volio kada govorimo 
o nekim terminima da vam pokušam to argumentirati. Vi ste rekli da je Pula jedan od 
najskupljih gradova. Sada bih ja volio znati temeljem čega vi tu tvrdnju argumentirate, jer 
smo se više puta vodili itekako razmišljanjima i računicama, pa smo uspoređivali cijene 
komunalnih usluga, koje utječu na život u jednome gradu. Mi smo se itekako trudili, 
posebice u onome razdoblju, - mislim da te podatke imamo negdje u arhivi, - kada su 
predstavnici Sindikata vršili usporedbe cijene koštanja prosječnih košarica, pa kada smo 
tražili da nam definiraju na koji način se uzimaju te cijene odnosno što spada u jednu 
košaricu, da nam podastru podatke gdje su ti proizvodi analizirani, da li u jednoj maloj 
trgovinici ili možda u nekoj većoj trgovini ili možda u trgovačkom centru, onda je to bila 
poslovna tajna. Ja volim pričati isključivo argumentima, pa smo se ne budi lijeni lijepo 
organizirali i prikupili podatke koji spadaju u jednu prosječnu košaricu za jedno 
domaćinstvo, pa smo te brojeve analizirali sa drugim gradovima. Sada pričamo o cijeni 
koštanja živežnih namirnica, higijene, kulture, prijevoza, svega onoga što jedna obitelj 
koristi, vidimo da to nije bilo tako. Jedna, u omjerima broja stanovnika mala Pula, u odnosu 
na jedan veliki Zagreb je bila skuplja za 1,36 %. Sjećam se toga kao dan današnji 1,36 %. Ne 
kažem da smo mi najjeftiniji, jer nismo, ali vjerujte mi nismo niti najskuplji. Pogledajte 
cijenu koštanja kvadratnog stana u Puli, cijenu najma stanu u Puli, cijenu koštanja hrane, - 
govorimo o trgovačkim lancima, - pogledajmo koliko košta parking u gradu Puli, mislim da 
je jedan od najjeftinijih u Hrvatskoj i da u tom smislu trebamo mijenjati filozofiju, jer cijena 
parkinga nije tema da parking se naplaćuju, nego je cijena parkinga utječe na funkcioniranje 
prometa u jednom gradu, pa smo gledali koliko koštaju naši dječji vrtići, koliko koštaju 
produljeni boravci koje grad Pula sufinancira. Mi smo negdje u nekoj zlatnoj sredini. Nismo 
mi najskuplji, a nismo niti najjeftiniji. Kada iznosimo određene ocjene stvarno bih bio jako, 
jako sretan da to govorimo argumentima, da ne govorimo paušalno, jer držim da svatko od 
nas koji je predstavnik u ovome gradskome vijeću bi trebao imati jednu veliku dozu 
odgovornosti za izrečenu riječ. 
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TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Kolega Ognjenović postavite pitanje. 
 

RADENKO OGNJENOVIĆ: 
Dobar večer svim prisutnima. 
Imam pitanje za gospođu Vesnu Dukić, članicu Uprave Kaštijuna. 
Dana 23. veljače Župan Istarske županije, gospodin Valter Flego je donio Odluku o 

davanju pozajmice od 2.000.000,00 sa kamatom od 3 % s rokom otplate od 6 mjeseci TD 
Kaštijun. Zanima me da li je, ako ne zašto ne, Uprava društva zatražila pozajmicu od Grada 
Pule, pogotovo zato što je društvo u većinskom vlasništvu Grada u iznosu od 51 %, Županija 
je manji vlasnik od 49 %. Koji je razlog za uzimanje te pozajmice, pogotovo što smo 
svjedoci da je nedavno ovo društvo odlučilo kupiti službeni automobil u iznosu od 
300.000,00 kuna, oko 40.000,00 eura, te je odlučilo prodati stari službeni automobil star 
dvije godine.  
Hvala. 

 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Direktorica Vesna Dukić imate riječ. 

 
VESNA DUKIĆ: 

Poštovani predsjedniče, poštovani vijećnici, dobar večer. 
Ako sam dobro shvatila pitanje, pitanje je zašto će se koristiti pozajmica koja je uzeta od 

Istarske županije... 
/Ognjenović upada u riječ/ 
 
/T.Sošić: Kolega Ognjenoviću imati ćete mogućnosti poslije reagirati. Mislim da je 

retoričko pitanje bilo. Dozvolimo kolegici Dukić da dade odgovor. Započela je odgovorom 
Ne možete upadati u riječ, molim vas hajdemo se pridržavati Poslovnika/ 

 
.... Pozajmica se koristiti za redovno poslovanje Društva, obzirom da Društvo još uvijek 

ne ostvaruje prihode. Znate da je 19. Fond preuzeo Kaštijun odnosno Centar od izvođača. 
Nakon toga 1.3.2018. godine preuzeo je Kaštijun od Grada. Već sam u nekoliko navrata 
govorila da mora biti cijela procedura riješena Još uvijek ne ostvarujemo prihode i za 
početak rada je odluka da se uzme pozajmica da se može premostiti ovo razdoblje, jer svi 
imamo troškove, tamo ne radi postrojenje u svom punom pogonu, rade neki ljudi što iziskuje 
određene troškove. 

Što se tiče osobnog automobila nisam shvatila pitanje. Kupljen je automobil. 
 

/Opet vijećnik Ognjenović upada u riječ/. 
 
/T.SOŠIĆ: Vijećniče Ognjenoviću, postaviti ćete pitanje poslije odgovora. Možda bi bilo 
kvalitetnije da odgovorite na pitanje, ako vam nešto nije jasno molim vas da uputite pitanje 
vijećniku koji će vam odgovoriti i onda imati mogućnost precizirati odgovor/. 

 
... Ja samo postavljam pitanje kako sam ja shvatila pitanje. Upravo odgovaram na pitanje. 
 Automobil je vrijednosti 198.000,00 kuna, a ne 300.000,00 kuna. Automobil je 

kupljen za potrebe Društva, kupljen je prije godinu i pol dana. Prema tome pozajmica ne 
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može biti za kupnju automobila. Opet ponavljam pozajmica će se koristiti za redovne 
troškove društva, jer Društvo još uvijek ne ostvaruje prihode. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 

Kolega Ognjenoviću slobodno možete postaviti pitanje. 
 

RADENKO OGNJENOVIĆ: 
 Ja sam dosta decidirano i vrlo jasno pitao zašto je uzeta pozajmica. Zašto se ne želi 

dati taj odgovor, ne znam. Decidirano sam pitao da li je Društvo prije dobivanja pozajmice 
od Istarske županije od 2.000.000,00 kuna zatražilo ta sredstva od Grada Pule pošto je TD 
Kaštijun u većinskom vlasništvu Grada Pule. Ako nije zatražilo tu pozajmicu zašto nije, 
zašto se išlo prema Istarskoj županiji. A druga stvar, neprihvatljivo je da je Župan odlučio 
pozajmiti ta sredstva uz kamatu od 3%, a sami smo svjedoci da je nedavno prilikom 
proširenja pulske zaobilaznice tvrtka LIDL posudila Gradu Puli iznos od 18.500.000,00 kuna 
bez kamata. To je neprihvatljivo, što nam je poznata činjenica da je Županija prilikom 
donošenja Proračuna za ovu godinu napomenula da nema sredstava za dodatnu subvenciju 
prijevoza školske djece. Kako to da su se na jedanput našla sredstva za pozajmicu Kaštijunu, 
a nemamo novca za djecu. To jednostavno nije prihvatljivo, a pogotovo ne sa kamatama, 
gospodine Gradonačelniče, da to nije u redu. Ja mislim da je to apsolutno neprihvatljivo. 

 
TIZIANO SOŠIĆ: 

Razumjeli smo pitanje. 
Gradonačelniče imate riječ. 

 
BORIS MILETIĆ: 

Prije svega, sigurno je da našem Županu nije potreban nikakav odvjetnik, posebice stoga 
što je to identično pitanje postavljeno na današnjoj sjednici Županijske skupštine i na njega 
odgovoreno, dakle, tim istim riječima. 

Ono što sam prije apelirao da pokušamo biti, koliko je to maksimalno moguće, - iako je 
uvijek to jedna politička arena, toga sam apsolutno svjestan.- biti odgovorni za iznesenu 
riječ. Pogriješiti u nekoj procjeni 5 %, 10 %, svakom se može dogoditi, ali kada fulaš za 
jednu trećinu ili malo više, to je baš teško povjerovati, jer da je samo onako sporadična 
greška, bilo bi ok prije nego se nešto pita da se pokuša barem provjeriti koliko je jedna takva 
informacija vjerodostojna. U ovih već nešto godina koliko sam u gradu Puli, doista apeliram 
svima, da li su to vijećnici iz pozicije, da li su to vijećnici opozicije, vi ste svi gradski 
vijećnici, vama su sve službe na raspolaganju. Ja bih na vašem mjestu prije dolaska na 
sjednicu Vijeća zamolio da li direktoricu da li je to istina. Kada se jednom nešto iznese to je 
već otišlo, nema povratka za izgovorenu riječ, to je otišlo u eter i onda ispada, pogotovo 
kada se to stavi u kontekst unutar kojega ste to vi postavili, da maltene Županija posuđuje 
novac da bi se netko uzdigao, a to stvarno nije tako. Jedini motiv zašto je pozajmica išla od 
strane Županije je umjesto da se kamata plati poslovnoj banci da ona bude manja i da se ne 
bogati financijski sektor, nego da se pomogne društvu da može normalno funkcionirati, jer je 
nelikvidno, a da se na tome bankari ne bogate. To vam je jedini odgovor, a nećemo miješati 
kruške i jabuke. Vi ste bili isto tako u nadzornom odboru jednog trgovačkog društva i znate 
što znači kratkoročno zaduživanje, a što znači dugoročno zaduživanje. Kratkoročna 
pozajmica je uvijek nešto skuplja, uvijek je najskuplja. Sada ako ćemo još što više u 
korelaciju stavljati da je kratkoročna pozajmica dio Proračuna pa reći nema se za djecu, 
nema se za ovo, vi znate da imate godišnji proračun, njegovo izvršenje, da svaka jedinica 
lokalne samouprave u prvom dijelu godine je nešto više likvidna, a da je drugi dio godine 
onaj gdje se troši gro sredstava. Imate proračun, imate projekt, potrebno je proći proces  
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javne nabave, izabrati izvođača kojeg je danas sve teže naći na tržištu, izvoditi, graditi, pa 
onda nešto i trošiti, plaćate situacije. Zar nije logičnije da se jednom trgovačkom društvu 
koje je u 100 postotnom javnom vlasništvu pomogne kada mu je pomoć potrebna, a da na 
tome ne zarađuju banke. Da je to u pitanju jedan bankar da se ljuti ja bih ga razumio, jer na 
ovome konkretnom dijelu sigurno neka poslovna banka je izgubila nekakvu kamatu. 
Međutim, kada se radi o javnom sektoru onda molim da o tome vodimo računa.  

Što se tiče LIDLA, nije to napravio LIDL zato što voli grad Pulu, da nije to slučajno 
jedini primjer u Hrvatskoj, da smo dobili doista velik novac za izgradnju infrastrukture bez 
plaćanja kamata. Ja sam na to ponosan, jer to ovaj grad može koristiti, vratit će posuđeni 
novac i na tome neće platiti kamatu. Opet na tome se može ljutiti samo neka poslovna banka. 
Ali, LIDL je itekako imao svoj poslovni interes u tome, jer je njima bilo stalo da se 
zaobilaznica proširiti, da se napravi velik kružni tok, da se osigura i peti krak prema 
Gregovici zato što je to bio interes Grada Pule da to treba napraviti, ali oni imaju svoj 
poslovni interes da se to napravi čim prije i zato je prihvatio posuditi novac gradu Puli u koji 
očito ima i povjerenja, jer za to nije tražio nikakva bankarska jamstva bez kamata na rok koji 
smo se dogovorili. Stoga tu ću i zaključiti. Mislim da je puno bolje da ne bogatimo, ukoliko 
ne moramo, i onako već bogati financijski sektor koji ostvaruje velike profite u ovoj zemlji, 
da pomognemo javnom sektoru gdje možemo, u ovom slučaju našem trgovačkom društvu, 
ali dozvolite mi da baš ne brkamo kruške i jabuke. Hvala. 

 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem se. Utvrđujem da smo dosta premašili vrijeme predviđeno člankom 56. stavak 1 
Poslovnika za vijećnička pitanja, pa slijedom toga upisali smo i vodimo računa o vijećnicima 
koji su se danas javili za pitanja pa će imati prednost tokom slijedeće sjednice za 
postavljanje pitanja. 
 
 
Prelazimo na 2. točku dnevnog reda. 
 
 
 
 
AD – 2  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 6. SJEDNICE  
  GRADSKOG VIJEĆA OD 30.01.2018. GODINE 
 
 
 Vijeće je bez primjedbi sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH» glasova, usvojilo 
 
 
  SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 6. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule od 30.01.2018.godine 
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AD- 3   DONOŠENJE ODLUKE O DODJELI 
a) NAGRADE GRADA PULE ZA 2018. GODINU (dr.sc. Julijana Franinović   Marković, 
dr.med.spec.neurolog) 
b) GRBA GRADA PULE ZA 2018. GODINU (Ženska klapa Teranke) 
c) POVELJE GRADA PULE ZA 2018. GODINU (Javna vatrogasna postrojba Pula i 
Dobrovoljno vatrogasno društvo pula) 
d) POVELJE „POČASNI GRAĐANIN GRADA PULE“ ZA 2018. GODINU (mr.sc. 
Lorena Lazarić Stefanović, dr.med.spec.mikrobiologije)  
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Odbor za dodjelu nagrada i drugih 
priznanja. Uvodno obrazloženje je dala JADRANKA ČERNJUL, predsjednica Odbora za 
dodjelu nagrada i drugih priznanja. 
 
Izvješća nadležnih radih tijela : 
Odbor za statut i druge opće akte ( predsjednik: Tiziano Sošić), vijećnici su primili na tablet. 
 
U raspravi u ime klubova vijećnika sudjelovali su: RADENKO OGNJENOVIĆ, u ime Kluba 
vijećnika SDP-HSU-SDSS-HSLS, PETAR ĆURIĆ, u ime Kluba vijećnika HDZ. VALTER 
BOLJUNČIĆ, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS-ISU-ZELENI; TIZIANO SOŠIĆ, ime 
Odbora za statut i druge opće akte; pojedinačnoj raspravi: ARDEMIO ZIMOLO. 
 
Predsjednik TIZIANO SOŠĆ zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje točku 3. a), b), 
c) i d), te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 24 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

 
a) ODLUKU o dodjeli Nagrade Grada Pule za 2018. godinu 

(dr.sc. Julijana Franinović Marković, dr.med.spec.neurolog 
 
b) ODLUKU o dodjeli Grba Grada Pule za 2018. godinu 

(Ženska klapa Teranke) 
 

c) ODLUKU o dodjeli Povelje Grada Pule za 2018. godinu 
(Javna vatrogasna postrojba Pula i Dobrovoljno vatrogasno društvo Pula 

 
d) ODLUKU o dodjeli Povelje „Počasni građanin Grada Pule“ za 2018. godinu 

mr.sc. Lorena Lazarić Stefanović, dr.med.spec.mikrobiologije) 
 
 
 
AD – 4  DONOŠENJE ODLUKE O ODOBRAVANJU PROGRAMA RADA  
  SAVJETA MLADIH GRADA PULE ZA 2018.GODINU 
  
  Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je SAVET MLADIH GRADA PULE. 
 Uvodno obrazloženje je dala LENA RADUNIĆ, viši stručni suradnik za kulturu i 
civilno društvo u Upravnom odjelu za kulturu, a detaljnije obrazloženje Programa rada dala 
je NADA KATIĆ, predsjednica Savjeta mladih Grada Pule.  
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Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici i su primili na tablet: 
1 Odbora za statut druga opća akta (predsjednik .Tiziano Sošić) 
2. Odbora za plan i financije ( predsjednica : Sanja Radolović) 
3. Odbora za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Fernčić)  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je: KRISTINA RABAR. 
 
Predsjednik TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o odobravanju 
Programa rada Savjeta mladih Grada Pule za 2018. godinu, te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 23 glasa „ZA”, bez glasova „PROTIV” i bez „SUZDRŽANIH” glasova, 
donijelo  
  O D L U K U  

o odobravanju Programa sada Savjeta mladih grada Pule za 2018. godinu  
 
 
 
AD – 5 DONOŠENJE 

a) Rješenja o imenovanju ravnateljice Pula Film Festivala (Gordana Restović) 
b) Rješenja o imenovanju ravnateljice Gradske čitaonice i čitaonice Pula 

(Nela Načinović) 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje za obje točke dao ROBERT 
CVEK, zamjenik Gradonačelnika. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
 1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
 2.Odboora za izbor i imenovanja ( predsjednik : Elena Gattoni-Stepanov),). 
 
U raspravi su sudjelovali: VALTR BOLJUNČIĆ u ime Kluba vijećnika IDS-HNS-ISU-
ZELENI; pojedinačnoj raspravi IVAN NEKIĆ. 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje točku  
5.a) i 5.b), te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 Vijeće sa 23 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova 
donijelo pod 
 
 5.a) R J E Š E N J E 

o imenovanju ravnateljice Pula Film Festivala 
(Gordana Restović) 

 
 

Vijeće sa 24 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez SUZDRŽANIH glasova 
donijelo pod 
 
 5. b)  R J E Š E N J E 
   o imenovanju ravnateljice Gradske čitaonice i čitaonice Pula 
  (Nela Načinović) 
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AD–6  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O UTVRĐIVANJU PRIJEDLOGA ZA  
 IMENOVANJE SUDACA POROTNIKA ŽUPANIJSKOG SUDA U PULI 
 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Odbor za izbor i imenovanja. 
Uvodno obrazloženje je dala DIANA KUKIĆ DASKO, predsjednica Odbora za izbor i 
imenovanja. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), vijećnici su primili na 
tablet.  
 

Vijeće je bez rasprave sa 24 glasa “ZA, bez glasova “protiv” i bez suzdržanih” 
glasova, donijelo 
 
 ZAKLJUČAK 
 o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika 
 Županijskog suda Pula-Pola 
 
(predloženi su porotnici: Željko Šugar; Spasoje Drobnjak; Zorka Šuran; Marina Jambrošić;  
Branka Lalić; Tomo Pogorilić; Loredana Lazarić) 
Prijedlog se upućuje Županjskoj skupštini Istarsker županije na donošenje. 
 
 
 
AD-7  DONOŠENJE ODLUKE O UVJETIMA, KRITERIJIMA I POSTUPKU  

ZA SUFINANCIRANJE PROGRAMA OBNOVE GRAĐEVINA NA  
PODRUČJU GRADA PULE 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
 Uvodno obrazloženje je dao ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule 
Izvješća nadležnih radnih tijela : 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić 
2. Odbor za prostorno uređenje ( predsjednik: Igor Belas), vijećnici su primili na tablet.. 
 
U raspravi su sudjelovali : SANJA RADOLOVIĆ, u me Kluba vjećnika SDP-HSU-SDSS-
HSLS-a, ALEKSANDAR MATIĆ, odgovor na pitanje, ROBRT CVEK, dopunsko 
obrazloženje. 
 
PREDSJEDNI TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i da je na glasanje Donošenje Odluke 
o uvjetima, kriterijima i postupku za sufinanciranje Programa obnove građevina na području 
grada Pule, te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 Vijeće sa 22 glasova “ZA”, bez glasova “Protiv” i 2 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo 
 
 O D L U KU 
 o uvjetima, kriterijima i postupku za sufinanciranje Programa obnove građevina 
 na području grada Pule 
 
PREDSJEDNIK određuje pauzu u trajanju od 15 minuta. 



 

23 
 

 
-PAUZA OD 10,46 do 20,11 sati- 

 
AD- 8  DONOŠENJE PLANA GOSPODARENJA OTPADOM 
 GRADA PULE 2017-2022 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
 Uvodno obrazloženje je dala INGRID BULIAN, zamjenica pročelnika Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu- 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
2.Odbora za gospodarstvo (predsjednik: Ivan Nekć) 
3. Odbora za prostorno uređenje ( predsjednik Igor Belas) 
 
U raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-SDSS-HSLS, 
VALER BOLJUNČIĆ u ime Kluba vijećnika IDS-HNS-ISU-ZELENI; 
U pojedinačnoj raspravi: MASSIMO BRAJUHA, RADENKO OGNJENOVIĆ, DIANA 
KUKIĆ DASKO, RADENKO OGNJENOVIĆ, replika, GORDANA ČAKIĆ, DANIJEL 
FERIĆ. KRISTINA RABAR, ARDEMIO ZIMOLO, SANJA RADOLOVIĆ, DANIJEL 
FERIĆ, replika, ARDEMIO ZIMOLO, SANJA RADOLOVIĆ, ELVIRA GATTONI 
STEPANOV, SANJA RADOLOVIĆ, replika, IGOR STARI, ELVIRA GATTONI 
STEPANOV, DUNJA RAČIĆ, SANJA RADOLOVIĆ, replika, DANIJEL FERIĆ, replika, 
DANIJEL FERIĆ, SINIŠA GORDIĆ. replika, RADENKO OGNJENOVIĆ, replika, 
VALTER BOLJUNČIĆ, SINIŠA GORDIĆ, replika, VALTER BOLJUNČIĆ, replika, 
INGRID BULIAN, odgovori na postavljena pitanja., IGOR STARI, odgovori na postavljena 
pitanja, VESNA DUKIĆ, odgovori na postavljena pitanja, BORIS MILETIĆ. dopunsko 
obrazloženje. 
 
PREDSJDNIK TIZANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Donošenje Plana 
gospodarenja otpadom grada Pule 2017-2022, te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 Vijeće sa 22 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i sa 1 ”SUSDRŽANIM» glasom, 
donijelo 
  P L A N 
  gospodarenja otpadom grada Pule 2017-2022 
 
 
 
AD – 9 DONOŠENJE:  

a) Zaključka o prihvaćanju Odluke Upravnog odbora NK ISTRA 1961 s.d.d. od 
07.03.2018. godine o povećanju temeljnog kapitala 

b) Zaključka o prihvaćanju Odluke Upravnog odbora NK ISTRA 1961 s.d.d. od 
07.03.2018. godine o izmjeni Statuta  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule, uvodno obrazloženje 
je dala ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti, dodatna obrazloženja po pitanjima: Darko Podnar-operativni direktor NK Istre 
1961 s.d.d. 
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Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić 
2. Odbora za gospodarstvo predsjednik Igor Nekć) 
3.Odbra za prostorno uređenje ( predsjednik: Igor Belas) 
 
U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali: RADENKO OGNJENOVIĆ, SINIŠA GORDIĆ, 
DANIJEL FERIĆ, ARDEMIO ZIMOLO, MIRKO JURKIĆ, RADENKO OGJENOVIĆ, 
replika, VALTER BOLJUNČIĆ, ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVI, odgovori na 
postavljena pitanja, DARKO PODNAR, operativni direktor NK Istre 1961 s,d,d,, 
obrazloženja po dodatnim pitanjima, BORIS MILETIĆ, dopunsko obrazloženje. 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje točku 
8.a) i 8.b), te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 Vijeće sa 17 glasova «ZA», bez glasova »PROTIV» i 4 SUZDRŽANA» glasa, 
donijelo pod 
 
 9.a)  Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Odluke Upravnog odbora NK ISTRA 1961 s.d.d.  
od 07.03.2018. godine o povećanju temeljnog kapitala 

 
Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 5 «SUZDRŽANIH» glasova 

donijelo pod 
 
 9.b)  Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Odluke Upravnog odbora NK ISTRA 1961 s.d.d. 
od 07.03.2018. godine o izmjeni Statuta  

 
 
 
 
Ovime je dnevni red iscrpljen i PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje 7. sjednicu 
Gradskog vijeća Grada Pule. 
 

Sjednica je zaključena u 22,30 sati. 
 
 
KLASA:021-05/18-01/46 
URBROJ:      
Pula, 26.03.2018 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
ZAPISNIK VODIO       PREDSJEDNIK  
IVAN KLARIĆ v.r.       TIZIANO SOŠIĆ v.r. 
 


